

Number: omif-2026-8

الرقم: omif-2026-8

Date: 7 September 2026

التاريخ: 7 سبتمبر 2026

Disclosure of Board of Directors' Resolutions

إفصاح عن قرارات مجلس الإدارة

The Board of Directors of Oman India Fertiliser Company SAOG (OMIFCO) held its meeting on 7 September 2026, during which it:

عقد مجلس إدارة الشركة العمانية الهندية للسماذ ش.م.ع. (أوميفكو) اجتماعه بتاريخ 7 سبتمبر 2026م، حيث قرر الآتي:

1. Approval of the Audited Financial Statement

1. اعتماد البيانات المالية المدققة

Approved OMIFCO's audited financial statements for the six-month period ended 30 June 2026. These financial statements will be made available on the Muscat Stock Exchange (MSX) website.

اعتمد مجلس الإدارة البيانات المالية المدققة لـ أوميفكو عن فترة الستة أشهر المنتهية في 30 يونيو 2026م، والتي سيتم نشرها على صفحة أوميفكو في الموقع الإلكتروني لبورصة مسقط.

2. Ordinary General Meeting

2. الجمعية العامة العادية

Approved 30 September 2026 as the proposed date for convening an Ordinary General Meeting (OGM). The invitation to the meeting will be issued upon approval by the relevant authorities.

الموافقة على تحديد تاريخ 30 سبتمبر 2026م كموعّد مقترح لانعقاد الجمعية العامة العادية، على أن يتم نشر الدعوة بعد موافقة الجهات المختصة.

3. Proposal of Interim Cash Dividend

3. اقتراح توزيع أرباح نقدية مرحلية

Proposed the distribution of an interim cash dividend to shareholders amounting to 6.763 Baisa per share, based on the retained earnings reflected in the audited financial statements for the six-month period ended 30 June 2026. This proposal is subject to shareholders' approval at the upcoming OGM.

اقتراح توزيع أرباح نقدية مرحلية على المساهمين بواقع 6.763 بيسة للسهم الواحد، استنادًا إلى الأرباح المحتجزة في البيانات المالية المدققة عن الفترة المالية المنتهية في 30 يونيو 2026م. ويخضع هذا التوزيع لموافقة المساهمين في الجمعية العامة العادية القادمة.

It is noteworthy that the proposed cash dividend aligns with the projections outlined in OMIFCO's Initial Public Offering Prospectus.

كما يجدر بالذكر أن الأرباح النقدية المقترحة تتماشى مع التوقعات الواردة في نشرة اكتتاب أوميفكو.

Yours faithfully,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،



Abdullah Al Hashami
Chief Financial Officer

T. (+968) 2553 2000 | F. (+968) 2556 2874

PO Box. 67 | PC 411 Sur, Sultanate of Oman

@omifco | www.omifco.com